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De afgelopen maanden hebben we veel tijd besteed aan 
de contacten met de dakeigenaren, de Belastingdienst, 
onze energieleverancier DE Unie en de installateurs.

Op alle onderdelen hebben we vooruitgang geboekt, 
maar het gaat met name bij de Belastingdienst 
langzamer dan verwacht. Meerdere coöperaties 
hebben daar een vraag neergelegd over BTW aspecten 
van de inleg die leden aan de coöperatie verstrekken. 

Hierover vindt op dit moment bij de Belastingdienst landelijke 
afstemming plaats.

Daarom heeft het bestuur besloten om de 
informatieverstrekking na de zomervakantie (september) op 
te starten, dan is de website helemaal gereed en kunnen we 
mensen ook de complete informatie verstrekken.
Vóór de zomervakantie (circa half juli) zullen we nog een 
nieuwsbrief uitbrengen met meer informatie hierover.•

Nederland wil in 2050 de energie die ze zelf gebruikt duurzaam opwekken zodat er vrijwel geen CO2 meer wordt 
uitgestoten. De gemeente Hof van Twente wil dit al in 2035 bereiken.
Wij vinden dat iedereen in onze gemeente echte groene stroom moet kunnen gebruiken die opgewekt wordt in onze 
eigen gemeente. Wij willen dat die groene stroom wordt opgewekt met zonnepanelen die liggen op eigen daken en op 
daken van agrariërs en bedrijven, daar neergelegd door onze lokale installateurs. Wij staan ervoor dat iedereen moet 
kunnen deelnemen, of je nu wel of niet geld hebt om te investeren en of je nu wel of niet een geschikt dak hebt.
Voor alle mensen die geen of onvoldoende zonnepanelen op hun eigen dak kunnen plaatsen is de Regeling Verlaagd 
Tarief ofwel de postcoderoos. De manier waarop wij deze coöperatie opzetten is goed voor uw portemonnee, voor de 
dakeigenaren (die een reële vergoeding krijgen), voor de lokale economie en werkgelegenheid en voor onze aarde, dus 
goed voor People, Planet, Profi t.•

We hebben in de afgelopen maanden veel tijd besteed 
aan het kiezen van een energieleverancier die bij ons 
past.Als bestuur hebben we alles afwegende gekozen 
voor een samenwerking met energieleverancier 
Coöperatie DE Unie.
Als coöperatie worden we lid van deze organisatie en 
beslissen dus ook mee over het beleid en de tarieven. 
Zoals uit het lijstje hiernaast blijkt (opgesteld door 
Greenpeace, de Consumentenbond, Natuur & Milieu en 
WISE), hebben zij 100% groene Nederlandse stroom 
en het hoogste rapportcijfer 10. Wilt u meer weten over 
het rapport van deze organisaties download dan hier 
het volledige ‘Onderzoek duurzaamheid Nederlandse 
stroomleveranciers’

De groene stroom van DE Unie wordt geproduceerd door de aangesloten leden zoals straks ook onze coöperatie. Om lid 
te worden van de coöperatie en deel te nemen aan de postcoderoos hoeft u niet over te stappen naar DE Unie. Mits uw 
energieleverancier meewerkt aan uitvoering van de postcoderoos. Wel overstappen levert u en ons wel een aantal voordelen op. 
Daarover meer in een volgende nieuwsbrief.

Hebt u vragen over het project, dan kunt u een mail sturen naar info@hofvantwenteoprozen.nl. U ontvangt dan 
antwoord van een bestuurslid of één van de adviseurs. Als u mensen kent die ook geïnteresseerd zijn in het project, 
stuur dan deze nieuwsbrief gerust aan hen door. Ontvangt u deze nieuwsbrief via iemand anders, dan kunt u zich via 
het mailadres aanmelden om als geïnteresseerde de nieuwsbrief in het vervolg rechtstreeks te ontvangen. •

2. Waarom dit project en deze coöperatie?

4. Ons energiebedrijf!

5. Contact opnemen

1. Stand van zaken Coöperatie Hof van Twente op Rozen

3. Lokale bedrijven zijn 
   onze partners!

Op dit moment verdwijnt er jaarlijks circa 60 
miljoen euro aan energiegeld uit de gemeente. We 
willen een deel van dat geld binnen de gemeente 
houden om onze lokale werkgelegenheid te 
stimuleren.
Daarom werken we samen met een 10-tal 
installateurs uit Hof van Twente, zij doen de 
voorbereiding en plaatsen de systemen op de 
daken van de deelnemende bedrijven. We laten 
onze huisstijl, de animaties, onze website enz. 
maken door lokale bedrijven. Zonnepanelen en 
omvormers worden helaas niet in Nederland 
gemaakt, maar ons bevestigingsmateriaal komt 
van een bedrijf uit Zwolle (SolarStell). In dit bedrijf 
werken voornamelijk mensen met afstand tot de 
arbeidsmarkt. •


